
 

 
 

Commissie 4 
Dagorde                                                                                  Zitting van 22 september 2021 

 

 
 

 

 

Geachte mevrouw,  

Geachte heer,  

 

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4. Deze vindt plaats op woensdag 22 september om 

19.30 uur in de raadzaal van het stadhuis. 

 

Agenda 

 

• Goedkeuring verslag vorige vergadering 

• Toelichting stand van zaken groenplan 

• SBT - Goedkeuring te hechten aan het convenant vervangingen van korte afwezigheden - schooljaar 

2021-2022 

• SBT - Goedkeuring te hechten aan het vernieuwde schoolreglement van de Stedelijke Basisschool 

Turnhout. 

• Fiber Friendly City Charter omtrent uitrol glasvezelnetwerk Fiberklaar binnen ring en ten zuiden van 

kanaal 

• Addendum aan de concessie-overeenkomst van openbare dienst inzake ondersteuning en beheer van de 

rioolwaterinfrastructuur te Turnhout 

• Samenwerkingsovereenkomst voor gezamenlijke opdrachten van werken tussen Vlaamse Gewest, 

Aquafin en Stad Turnhout 

• Toelichting Weren doorgaand verkeer Vennengebied 

• Toelichting Subsidies Mobiliteit 

• Toelichting nieuwe goedkeuring RUP Sportterreinen Waterheide 

• Nieuwe straatnamen Franciscanenpad – Schoolmeesterserf – Fanny Aubergéplein 

• Definitieve vaststelling rooilijnplan Steenweg op Tielen - Tieblokkenlaan 

• Vragen van raadsleden 

- Calvariekruis, toegankelijkheid toegang Kwakkelstraat (Luc Debondt) 

- Groenonderhoud Parkwijk - stand van zaken onderhoud openbaar domein (Luc Debondt & Peter 

Roes) 

- Beslissing Raad van State Waterheide (Luc Debondt & Peter Roes) 



De opmaak van het gemeentelijk ruimtelijk uitvoeringsplan (GemRUP) 'Sporterreinen 

Waterheide' kadert binnen het uitvoeren van het Masterplan 'Schorvoort Morgen'. De 

voetbalclubs in Schorvoort hebben een belangrijke sociale verbindende functie binnen de 

wijk. Vanuit dit oogpunt is het noodzakelijk om deze voetbalclubs een duurzame toekomst 

te geven. De opmaak van dit GemRUP kadert binnen dit streven. 

In 2014 is er een ontwerpend onderzoek uitgevoerd naar inpassing van 

voetbalinfrastructuur als buffer voor een toekomstig bedrijventerrein (bouwvrij agrarisch 

gebied Waterheide). Uit dit ontwerpend onderzoek bleek dat deze piste ruimtelijk en 

functioneel mogelijkheden bood voor de inpassing van voetbalinfrastructuur als buffer voor 

een toekomstig bedrijventerrein. 

Op 15 januari 2016 stemde de Vlaamse Regering in met het verzoek van het college van 

burgemeester en schepenen van Stad Turnhout om af te wijken van de voorschriften van 

deelplan 17 'Stedelijk bouwvrij agrarisch gebied Waterheide' van het gewestelijk ruimtelijk 

uitvoeringsplan 'Afbakening regionaalstedelijk gebied Turnhout' van 4 juli 2004. 

Hierna werd IOK aangesteld door het college van burgemeester en schepenen voor het 

opmaken van het GemRUP 'Sportterreinen Waterheide'. 

Er werd eerst een schetsontwerp opgemaakt dat ook aan de betrokken eigenaars van de 

gronden, de huidige en toekomstige gebruikers en omwonenden werd toegelicht op 17 en 

24 mei 2017. 

Na de fase van het schetsontwerp, werd het voorontwerp opgemaakt waarbij ook zo veel 

als mogelijk rekening werd gehouden met de bemerkingen die bij de toelichting aan de 

betrokkenen werden geuit. Op 2 oktober 2017 werd het definitieve voorontwerp GemRUP 

'Sportterreinen Waterheide' opgemaakt. 

Op 25 juni 2018 werd het ontwerp GemRUP 'Sportterreinen Waterheide' voorlopig 

vastgesteld. 

Op 18 december 2018 stelde de gemeenteraad het RUP 'Sportterreinen Waterheide' 

definitief vast. 

Tegen het goedgekeurde RUP werd in beroep gegaan bij de Raad van State. 

Op 1 juni 2021 werd bij arrest van de Raad van State het besluit van 18 december 2018 

over definitieve vaststelling van het RUP 'Sportterreinen Waterheide' vernietigd, omwille 

van een gebrekkige motivering. 

Aangezien het besluit van 18 december 2018 over de definitieve vaststelling van het RUP 

'Sportterreinen Waterheide' vernietigd werd wegens motiveringsgebrek, moet er dus een 

nieuw en beter gemotiveerd besluit over de definitieve vaststelling van het RUP 

'Sportterreinen Waterheide' genomen worden. 

vragen: 

1. Wat is de stand van zaken betreffende dit dossier ? 

2. Kan de stad inschatten wanneer dit dossier in orde is, zodat de club kan starten aan 

haar nieuw project ? 

3. Wat zijn de consequenties voor de club White Star Schorvoort ? 

Graag toelichting van de schepen / burgemeester 

- Timing werken AWV Steenweg op Zevendonk en afslag Carrefour (Luc Debondt) 

- Bomenplan van de stad o.a. platanen omgeving kerk Schorvoortberg (Luc Debondt & Peter Roes) 



Enkele jaren geleden sprak de schepen dat men aan het werken was rond een 

bomenplan voor onze stad. Toen was er een intentie om bomen die niet op de juiste plek 

staan en overlast bezorgen, eventueel te vervangen door andere. 

Kan de schepen mij vertellen wat de stand van zaken is rond het opgestelde plan  

en wat de conclusies zijn op korte en lange termijn. 

Graag reactie 

- Asfaltprint Begijnhof - kasseien Kongostraat (Luc Debondt) 

- Oversteekplaats Slagmolenstraat ter hoogte van de sportvelden Technico (Luc Debondt & Peter 

Roes) 

Wanneer er beslist werd dat White Star definitief naar de Waterheide zou verhuizen om te 

voetballen, werd er dadelijk de vraag gesteld om zeker een veilige oversteek te voorzien 

voor de talrijke jongeren die de drukke en gevaarlijke Slagmolenstraat over moeten 

steken.  

Daar White Star vanaf mei de verantwoordelijkheid heeft over de velden en er hun 

trainingen voor jeugdploegen daar zal organiseren, zullen vele jongeren per fiets naar de 

velden van waterheide afzakken. Hierdoor zullen velen de gevaarlijke oversteek maken 

naar de vernoemde locatie. 

Eind juli-begin augustus heeft de stad er in allerijl een zebrapad aangelegd.  

1. Kan de schepen mij vertellen of dit nu de veilige oversteek is voor de talrijke jongeren?  

2. Is er overleg geweest met de bewoners waar het zebrapad nu is geplaatst?  

3. Wat waren de bemerkingen van de bewoners  

Graag reactie 

- Wadi speelplein Bergbeemden (Peter Roes) 

Enkele jaren geleden bij de renovatie en aanleg van het speelplein van Bergbeemden 

werd er geopteerd voor de inplanting van een Wadi in dit project. Hiertegen kwam heel 

wat reactie. Na wat aanpassingen werd deze dan toch in het project gelaten. 

De Wadi op het speelplein blijkt toch niet te passen in de context van het speelplein en 

levert een gevaar op voor spelende kinderen. 

Spelen in het water, zoals voorzien was in het concept van de aanleg van het speelplein is 

er niet bij doordat het in de wadi een wildernis is van onkruiden gevuld met verschillende 

gevaarlijke projectielen die je niet ziet liggen. 

1. Heeft de schepen al eens een kijkje gaan nemen sinds de aanleg van de Wadi?  

2. Is de schepen op de hoogte van de staat van de wadi die geheel zijn doel mist? 

3. En wordt aan deze situatie een oplossing gegeven ? 

- Heraanleg Nonnenstraat (Luc Debondt) 

- Dierenvoedselbank (Luc Debondt) 

- Stand van zaken beleidskader groene binnengebieden (Bart Voordeckers) 

Op de gemeenteraad van juni beloofde schepen Baeten dat het beleidskader groene 

binnengebieden tijdens de commissie van september voorgesteld zou worden. Graag had 

ik dan ook een stand van zaken van het lopende proces. 

- Stand van zaken verkeersmaatregelen in het groene noorden 

Tijdens de gemeenteraad van maart stelde ik (opnieuw) vragen over de verkeerssituatie in 

het groene noorden. Schepen Boogers stelde toen dat er een studietraject was opgestart, 



dat hopelijk tegen de zomer tot resultaten zou leiden. Graag had ik hiervan dan ook de 

stand van zaken gekregen. 

• Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

• Uit het college 

 

 

Met vriendelijke groeten,  

 

Jeff Dierckx 

Commissievoorzitter  


